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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data de 

27.07.2023 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința ordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică și online a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani;  

▪ d-na Cristina Dăscălescu – șef Serviciul administraţie publică locală, agricultură; 

▪ d-na Simona Poieană – șef Serviciul buget-contabilitate; 

▪ d-na Paula Mîndru – inspector Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-nul Adrian Măgdălin – șef Serviciul investiții; 

▪ d-nul George Daniel Coban Păduraru – arhitect șef Direcția arhitectului șef; 

▪ d-nul Traian Negulescu – director Direcția relații interne și internaționale ; 

▪ d-na Daniela Pamfil – inspector Compartiment învățământ, tineret; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-na Ionica Mandea – inspector Compartiment guvernanţă corporativă, 

monitorizarea serviciilor comunitare de utilităţi publice; 

▪ d-nul Viorel Dănilă – consilier personal Cabinet Primar; 

▪ d-nul Dumitru Ceobotaru – consilier personal Cabinet Primar; 

▪ d-na Marilena Șerbănuț– consilier personal Cabinet Primar; 

▪ d-nul Adrian Vulpoiu  – director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA. 

▪ d-na Maria Murgoci – director Ansamblul folcloric Țara Vrancei Focșani; 

▪ d-nul Alecsandrescu Dorian – director Poliția Locală Focșani; 

▪ d-na Nina Deșliu – contabil Poliția Locală Focșani; 

▪ d-na Felicia Chiriac – contabil Ateneul Popular Mr. Gh. Pastia; 

▪ d-na Cazaciuc Corina – Ateneul Popular Mr. Gh. Pastia; 

▪ d-na Oana Isac – director Creșe Focșani; 

▪ d-nul Vladimir Dușinschi – director Administrația Piețelor SA Focșani; 

▪ d-nul Costel Dochioiu – director Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director SC Transport Public SA; 

▪ d-nul Manole Merchea – director SC ENET SA Focșani; 

▪ d-ra Nicoară Maria Laura – vicepreședinte Consiliul Județean al Elevilor Vrancea; 

▪ d-nul Cristian Bălosu – membru CA Administrația Piețelor Focșani. 
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Proiectele ordinii de zi al ședinței ordinare a Consiliului local al municipiului: 

SECȚIUNEA I 

 

1. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al municipiului 

Focșani pe anul 2023, a sumei de 16,00 mii lei pentru premierea elevilor  care au 

obținut media 10 la examenul de evaluare națională, sesiunea iunie 2023, an școlar 

2022-2023; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local al Municipiului 

Focșani, bugetului instituțiilor finanțate parțial și activităților finanțate inegral din 

venituri proprii și buget creditelor interne, pe semestrul I 2023, detaliate pe secțiunea 

de funcționare și secțiunea de dezvoltare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului 

Focșani nr. 204/2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investitie: „Racordare la rețeaua electrică a locului de consum 

permanent Cameră centrală”, la Școala Gimnazială “Anghel Saligny” Focșani;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local nr. 293/2021 

privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitie: 

„Modernizarea sistemului de iluminat public din Municipiul Focșani – etapa II”, cu 

modificările și completările ulterioare;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 200/2020 privind aprobarea 

documentației tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici, faza DALI și 

descrierea sumară a investiției propuse a fi realizată prin proiectul „Creșterea 

eficienței energetice la corp clădire liceu și lucrări conexe la Liceul de Artă 

Gheorghe Tattarescu Focșani”, cu modificările și completările ulterioare ;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

6. proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 421/2018 privind aprobarea 

documentațiilor tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici, faza SF cu 

elemente de DALI și descrierea sumară a investiției propuse a fi realizată prin 

proiect pentru obiectivul „Reabilitarea, modernizarea, extinderea clădirilor și 

echiparea infrastructurii educaționale a Creșei nr. 7”, cu modificările și completările 

ulterioare;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

7. proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 99/2020 privind aprobarea 

documentației tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici, faza DALI și 
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descrierea sumară a investiției propuse a fi realizată prin proiectul „Creșterea 

performanței energetice și lucrări conexe pentru Colegiul Național Pedagogic Spiru 

Haret ”, cu modificările și completările ulterioare;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

8. proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare pe o perioadă de 5 ani, 

către Direcția de Dezvoltare Servicii Publice Focșani a spațiului în suprafață utilă 

de 89,40 mp. din imobilul C1-U4 identificat prin număr cadastral 65740-C1-U4 în 

suprafață de 130,40 mp., situat în incinta Punctului termic nr. 23 din Aleea 

Căminului, aparținând domeniului public al Municipiului Focșani, în vederea 

exploatării și întreținerii acestuia; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

9. proiect de hotărâre privind împuternicirea Primarului Municipiului Focșani – Cristi 

Valentin Misăilă să semneze declarațiile ce se vor încheia în formă autentică, în 

vederea actualizării Cărților Funciare întocmite pentru imobile aparținând 

domeniului public și privat al Municipiului Focșani, situate în zona de sud a 

orașului; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

10. proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii cu titlu gratuit a dreptului de uz 

și servitute asupra unui teren în suprafață totală de 310,00 mp. (310,00 m lungime 

x 1,00 m lățime) aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani, T 173, P 

9109, 9165, 9166, 9163, 9167, 9170, 9179, 9180 și 9106 către SDEE MUNTENIA 

NORD SA-DEE România – Sucursala Focșani, în vederea realizării lucrării 

„Alimentare cu energie electrică birouri și locuințe individuale D+P+5E”, în 

Focșani, str. Lupeni nr. 9 beneficiar Societatea PIF&LMS COMPANY SRL; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

11. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață totală de 11,00 mp. situat în Focșani, str. Aurora nr. 4 județul Vrancea, 

T. 57, P. 3589 înscris în CF 72020 și CF 72066, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către Societatea Hygeea Pharm SRL; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

12. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață totală de 14,00 mp. situat în Focșani, str. Bîrsei nr. 8 județul Vrancea, T. 

30, P. 1850 înscris în CF 71914, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către domnii Naghi Neculai și Naghi Ana; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

13. proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din anexa nr. 2 – Contract cadru, la 

HCL nr. 252/28.09.2010 privind aprobarea înființării și alegerii formei de gestiune 

a serviciului public de administrare și exploatare  a piețelor agroalimentare, a 
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bazarurilor, târgurilor și oboarelor din Municipiul Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

14. proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare către Consiliul Județean 

Vrancea a imobilului în suprafață de 194 mp., aparținând domeniului public al 

Municipiului Focșani, situat pe str. Cuza-Vodă nr. 8; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

15. proiect de hotărâre pentru completarea HCL nr. 384/2015 privind aprobarea 

inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al  municipiului Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

16. proiect de hotărâre pentru completarea anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 567/2019 privind  mandatarea Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară de utilități publice pentru serviciul de transport public local prin 

curse regulate, „Asociația Metropolitan Trans”, să exercite și să realizeze 

competențele Consiliului Local al Municipiului Focșani referitoare la punerea la 

dispoziție a bunurilor aferente serviciului de transport public local în Municipiul 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

17. proiect de hotărâre pentru însușirea Raportului de evaluare pentru stabilirea valorii 

de piață a terenurilor aparținând domeniului public și privat al Municipiului 

Focșani și încadrarea acestora în zone de interes; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

18. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani,  Aleea Parc nr. 9, bl. 67, ap. 11, tronson 9,  înscris în CF 54675-

C1-U20   UAT Focșani către domnul Zaharia Sorin-Ștefan;  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

19. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata integrală a apartamentului 

situat în Focșani,  str. Ulmului nr. 21, bloc 21, ap. 12  înscris în CF 51892-C1-U20   

UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF  51892-C1-U14 UAT Focșani către domnii 

Corban Elena-Cristina și Corban Ionuț  (imobil identificat în foaia de avere cu CF 

51892-C1-U12  și CF 51892-C1-U28);  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

20. proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

129/27.04.2023 privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani,  str. Pinului nr. 1, bloc 1, ap. 18,  înscris în CF 65504-C1-U36 UAT 
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Focșani și a boxei înscrisă în CF  65504-C1-U11 UAT Focșani către domnii 

Boboc-Gurguiatu Victoraș-Claudiu și Boboc-Gurguiatu Liliana-Alina;  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

21. proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unor locuințe de necesitate pentru 

un număr de 2 (două) familii, în imobilul din Focșani, strada Albinei nr. 18;  

    Inițiatori, consilieri locali Macovei Liviu-George,Stroie Mirela 

 

22. proiect de hotărâre privind revocarea art. 2 din Hotărârea Consiliului Local nr. 

169/30.05.2023 pentru aprobarea extinderii de spațiu pentru 3 (trei) familii din 

imobilele situate în str. Revoluției nr. 17 și nr. 16, bl. C2, partea nereabilitată, în 

imobilul de locuințe sociale situat în strada Revoluției nr. 16, bl. C2, partea 

reabilitată, în conformitate cu Legea locuinței nr. 114/1996, republicată, cu 

modificările și completările ulterioare și a Regulamentului pentru repartizarea și 

închirierea locuințelor sociale aparținând Municipiului Focșani, aprobat prin 

H.C.L. nr. 111/31.03.2022;  

     Inițiatori, consilieri locali Macovei Liviu-George, Stroie Mirela 

 

23. proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unei locuințe din fondul locativ 

de stat cu chirie domnului Rusu Florin Aurel, în baza prevederilor art. 5 din 

Regulamentul pentru repartizarea în vederea închirierii locuințelor din fondul 

locativ de stat aparținând Municipiului Focșani, aprobat prin Hotărârea Consiliuui 

Local nr. 189/30.06.2022;  

     Inițiatori, consilieri locali Macovei Liviu-George, Stroie Mirela 

 

24. proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special Primarului municipiului 

Focșani, domnul Cristi Valentin Misăilă, pentru Adunarea Generală a Asociației 

de Dezvoltare Intercomunitară „VRANCEAQUA”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

25. proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării art. 2 și art. 3 din Hotărârea 

Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 36/215 din 31.07.2012 privind 

aprobarea modificării tarifelor locale pentru producerea, transportul, distribuția și 

furnizarea energiei termice de către ENET S.A. Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

26. proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 542/2017 privind aprobarea tarifelor pentru activitatea de 

salubrizare stradală în municipiul Focșani, cu modificările și completările 

ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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27. proiect de hotărâre privind avizarea documentației de atribuire pentru delegarea 

gestiunii activității de eliminare prin depozitare a deșeurilor reziduale, a deșeurilor 

stradale, a deșeurilor de pământ și pietre provenite de pe căile publice, a rezidurilor 

rezultate de la instalațiile de tratare a deșeurilor municipale, precum și a deșeurilor 

care nu pot fi valorificate, provenite din activități de reamenajare și reabilitare 

interioară și/sau exterioară a locuințelor, la depozitele de deșeuri nepericuloase în 

comuna Muchea, județul Brăila și acordarea mandatului special Primarului 

Municipiului Focșani să aprobe întreaga documentație de atribuire în cadrul 

Adunării Generale a Asociației de Devoltare Intercomunitară pentru Serviciul de 

salubrizare a localităților Focșani și Golești, județul Vrancea; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

28. proiect de hotărâre pentru modificarea tarifelor pentru activitățile de colectare 

separată și transport separat al deșeurilor municipale și deșeurilor similare în 

Municipiul Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

29. proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Regulamentului de 

organizare și funcționare a serviciului public de administrare, întreținere și 

exploatare a parcărilor ce aparțin domeniului public și privat al Municipiului 

Focșani, aprobat prin HCL nr. 276/11.10.2021, cu modificările și completările 

ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

30. proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale strecurată în H.C.L. nr. 403 

din 24 noiembrie 2022 privind aprobarea Raportului Informării și Consultării 

Publicului nr. 64186/24.06.2022 privind documentația P.U.Z. și aprobarea 

Planului Urbanistic Zonal „Modificare PUZ  în vederea supraetajării locuințelor 

colective P+2E aprobate la P+3E parțial”– municipiul Focșani, str. Rarău, T. 190, 

P. 10352, număr cadastral 60012, pe terenul în suprafață de 395 mp; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

SECȚIUNEA a II-a  

1. Adresa Direcției de Asistență Socială Focșani nr. 6669/30.06.2023  înregistrată 

la Primăria municipiului Focșani sub nr. 66856/03.07.2023  privind efectuarea 

orelor de muncă în folosul comunității de persoanele apte de muncă beneficiare 

de ajutor social pe luna iunie 2023; 

2. Raportul privind verificarea activității asistenților personali ai persoanelor cu 

handicap în semestrul I-2023, aistenți care lucrează în baza contractului de 

muncă încheiat cu Direcția de Asistență Socială Focșani; 

 

SECȚIUNEA a III-a – Diverse 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința ordinară a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 27.07.2023.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 621 

din 21.07.2023 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care 

participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?” 

 Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?”  

 Domnul consilier Bîrsan Costel „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria.” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana-Maria „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea Alina Ramona?”  

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Dumitru Victor „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

 Domnul consilier Gongu Emanuel „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai?” 
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Domnul consilier Mihai Nedelcu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru este în concediu de odihnă. 

Domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„constat că în sală sunt prezenți 14 consilieri locali municipali, iar în mediul online 6, 

absentă consemnată fiind doamna Tătaru. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliul Local din data 

de 29.06.2023, dacă sunt discuții pe marginea acestui proces verbal? Dacă nu sunt, 

supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”? În sală toți domnii consilieri sunt 

„pentru”. 

Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai?  

Doamna Drumea?” 

Domnul consiler Nedelcu Mihai „Pentru”. 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea? 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri  Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Pristavu Viorica, 

Ungureanu Daniel, procesul verbal a fost aprobat. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliul Local din 

data de 03.07.2023, dacă sunt discuții?” 

Domna consilier Mirela Stroie „nu particip la vot, că nu am fost prezentă.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„notăm. Dacă nu sunt discuții, supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”? În sală 

toți domnii consilieri sunt „pentru”. 

Doamna Pristavu? 

Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai?” 

Domnul consiler Nedelcu Mihai „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea? Doamna Pristavu probabil nu mă aude...” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „o secundă vă rog, că am pierdut 

semnalul, vă rog să repetați.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„supunem la vot procesul verbal din 03.07.2023.” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri  Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță 

Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 
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Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel și o neparticipare la vot din partea doamnei 

consilier Stroie Mirela procesul verbal a fost aprobat. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliul Local din 

data de 04.07.2023, dacă sunt discuții?” 

Domna consilier Mirela Stroie „la fel nu particip la vot.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„mulțumesc. Supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”? În sală toți domnii 

consilieri sunt „pentru”. 

Doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai?” 

Domnul consiler Nedelcu Mihai „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri  Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță 

Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel și o neparticipare la vot din partea doamnei 

consilier Stroie Mirela procesul verbal a fost aprobat. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr.161/2003. Mulțumesc. Domnule Primar.” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „mulțumesc 

doamna secretar general. Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri locali, stimați 

invitați, dragi colegi, stimați reprezentați ai mass-mediei locale și centrale. 

Înainte de a intra în lucrările ședinței ordinare a Consiliului Local a municipiului 

Focșani de astăzi 27.07.2023, o să propun să acordăm premiile reprezentanților 

societăților comerciale care s-au înscris în concursul organizat de către Primăria 

municipiului Focșani în baza unei Hotărâri de Consiliu Local aprobată, încă de anul 

trecut de către dumneavoastră, pentru concursul „Cele mai frumoase vitrine de Paște” 

și am aici bucuria și plăcerea să îi avem alături de noi pe cei care au fost desemnați 

câștigători și o să-i invităm să le acordăm premiile, de fapt o diplomă și un buchet de 

flori. 

Sunt cunoscute premiile, dar începem ca la orice premiere cu locul III.  

Se acordă locul al III-lea la concursul „Vitrine de Paște” – INVYTO FASHION 

SRL, care din câte am înțeles nu a putut să ajungă nimeni din partea societății, dar le 

mulțumim și-i felicităm pentru faptul că s-au implicat și pentru faptul că au avut 

încredere în acest concurs.  

De asemeni se acordă locul al II-lea la același concurs „Vitrine de Paște” – 

FLORĂRIEI KATYA, felicitări, mulțumim. 

Se acordă locul I pentru „Vitrine de Paște” – YOUGURTERIA YACO, 

felicitări. 

Premiile în bani au fost deja virate în conturile dumneavoastră, așa că astăzi când 

plecați de aici veți vedea în contul de Trezorerie sau în contul bancar, că ați primit și 

premiile în bani. Noi vă mulțumim pentru participare și fac un apel în continuare la toți 

agenții economici, să aibă încredere în noi că aceste concursuri chiar se realizează și 

chiar sunt niște concursuri, spun eu benefice pentru municipiul nostru. Urmează 

perioada sărbătorilor de iarnă când sigur vom organiza iarăși un concurs și ne dorim să 

fie și mai multă efervescență în jurul acestui concurs. Poate vom avea mai multe vitrine 

frumoase ca să întâmpinăm sărbătorile de iarnă așa cum se cuvine. Încă o dată vă 

mulțumim și vă felicităm.” 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „mulțumesc doamna 

secretar pentru introducere, mulțumesc invitaților, felicitări pentru premii. 

Bună ziua vă spun și eu, doamnelor și domnilor consilieri, bună ziua stimați 

invitați, bine ați venit la ședința ordinară a Consiliului Local a municipiului Focșani, 

din data de 27.07.2023, ședință convocată, așa cum amintea și doamna secretar, 

conform Dispoziției nr. 621/21.07.2023. Avem pe ordinea de zi 30 de proiecte, pe care 

vă rog să le supun discuției dumneavoastră, dacă sunt completări pe marginea ordinii 

de zi? Vă rog domnule Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „mulțumesc 

în completarea ordinii de zi de astăzi propun încă 4 proiecte și anume: 

1. proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general, a 

indicatorilor tehnico-economici și a contribuției de la bugetul local pentru 

obiectivul de investiții: „Refacere infrastructură străzi, sistematizare verticală, 

parcări, spații verzi și accese pentru str. Nicolae Iorga, str. Oituz (tronson între 

str. Mărăști și str. Duiliu Zamfirescu), str. Miorița, str. Ștefan cel Mare, str. 

Eroilor, str. Vămii”; 
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2. proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului general al 

municipiului Focșani pe anul 2023; 

3. proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare către Ministerul 

Mediului, Apelor și Pădurilor a imobilului în suprafață de 15 mp., aparținând 

domeniului public al Municipiului Focșani, în vederea amplasării unei stații de 

monitorizare a calității aerului; 

4. proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 9,35 mii lei din bugetul 

local al Municipiului Focșani pe anul 2023 Colegiului Național Pedagogic 

„Spiru Haret” Focșani în vederea derulării proiectului „nonDrog” în perioada 

21-23 august 2023.  Vă mulțumesc.” 

  Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „mulțumesc. Dacă mai 

sunt alte discuții pe marginea ordinii de zi? Dacă nu, supun la vot suplimentarea ordinii 

de zi. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. Pe online.  

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

 Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „cu 19 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectele în suplimentare au fost aprobate. 

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea sa, cine este „pentru”? În sală toată 

lumea este „pentru”. Pe online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 
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 Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „cu 20 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, ordinea de zi a fost aprobată. 

  

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al municipiului Focșani 

pe anul 2023, a sumei de 16,00 mii lei pentru premierea elevilor  care au obținut 

media 10 la examenul de evaluare națională, sesiunea iunie 2023, an școlar 2022-

2023; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „vă rog dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr. 1, cine 

este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. Pe online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Pentru”. 

 Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „cu 20 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 224 

  

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local al Municipiului Focșani, 

bugetului instituțiilor finanțate parțial și activităților finanțate inegral din 

venituri proprii și buget creditelor interne, pe semestrul I 2023, detaliate pe 

secțiunea de funcționare și secțiunea de dezvoltare; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr. 2, cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”. Pe online. 
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Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Pentru”. 

 Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „cu 20 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 2 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 225 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului 

Focșani nr. 204/2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investitie: „Racordare la rețeaua electrică a locului de consum 

permanent Cameră centrală”, la Școala Gimnazială “Anghel Saligny” Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect? Nu sunt, supun la vot proiectul nr. 3, cine este „pentru”? În 

sală toată lumea este „pentru”. Pe online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „cu 20 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 
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Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 226 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local nr. 293/2021 privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitie: 

„Modernizarea sistemului de iluminat public din Municipiul Focșani – etapa II”, 

cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect? Nu sunt, supun la vot proiectul nr. 4, cine este „pentru”? În 

sală toată lumea este „pentru”. Pe online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Marcu? 

Domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Marcu dacă 

mai sunteți în online?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„nu mai este în online.” 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „cu 19 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul nr. 4 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 227 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 200/2020 privind aprobarea 

documentației tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici, faza DALI 

și descrierea sumară a investiției propuse a fi realizată prin proiectul „Creșterea 

eficienței energetice la corp clădire liceu și lucrări conexe la Liceul de Artă 

Gheorghe Tattarescu Focșani”, cu modificările și completările ulterioare;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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 Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect? Nu sunt, supun la vot proiectul nr. 5, cine este „pentru”? În 

sală toată lumea este „pentru”. Pe online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „cu 19 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul nr. 5 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 228 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 421/2018 privind aprobarea 

documentațiilor tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici, faza SF cu 

elemente de DALI și descrierea sumară a investiției propuse a fi realizată prin 

proiect pentru obiectivul „Reabilitarea, modernizarea, extinderea clădirilor și 

echiparea infrastructurii educaționale a Creșei nr. 7”, cu modificările și 

completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect? Nu sunt, supun la vot proiectul nr. 6, cine este „pentru”? În 

sală toată lumea este „pentru”. Pe online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „cu 19 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, 
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Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul nr. 6 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 229 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 99/2020 privind aprobarea 

documentației tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici, faza DALI 

și descrierea sumară a investiției propuse a fi realizată prin proiectul „Creșterea 

performanței energetice și lucrări conexe pentru Colegiul Național Pedagogic 

Spiru Haret ”, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect? Nu sunt, supun la vot proiectul nr. 7, cine este „pentru”? În 

sală toată lumea este „pentru”. Pe online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Nedelcu? 

Doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Nedelcu văd 

că a ridicat mâna, consider că este „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 7 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 230 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 8 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea dării în administrare pe o perioadă de 5 ani, către 

Direcția de Dezvoltare Servicii Publice Focșani a spațiului în suprafață utilă de 

89,40 mp. din imobilul C1-U4 identificat prin număr cadastral 65740-C1-U4 în 

suprafață de 130,40 mp., situat în incinta Punctului termic nr. 23 din Aleea 

Căminului, aparținând domeniului public al Municipiului Focșani, în vederea 

exploatării și întreținerii acestuia;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect? Nu sunt, supun la vot proiectul nr. 8, cine este „pentru”? În 

sală toată lumea este „pentru”. Pe online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 
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Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Gongu?” 

Domnul Nedelcu? Este „pentru” are mâna ridicată. 

Domnul Gongu are mâna ridicată este „pentru”. 

Doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „cu 19 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul nr. 8 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 231 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 9 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind împuternicirea Primarului Municipiului Focșani – Cristi 

Valentin Misăilă să semneze declarațiile ce se vor încheia în formă autentică, în 

vederea actualizării Cărților Funciare întocmite pentru imobile aparținând 

domeniului public și privat al Municipiului Focșani, situate în zona de sud a 

orașului; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect? Nu sunt, supun la vot proiectul nr. 9, cine este „pentru”? În 

sală toată lumea este „pentru”. Pe online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Gongu? 

Domnul Gongu este „pentru”. 

Doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „ Domnul Nedelcu este 

„pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 9 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 232 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 10 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea constituirii cu titlu gratuit a dreptului de uz și 

servitute asupra unui teren în suprafață totală de 310,00 mp. (310,00 m lungime 

x 1,00 m lățime) aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani, T 173, P 

9109, 9165, 9166, 9163, 9167, 9170, 9179, 9180 și 9106 către SDEE MUNTENIA 
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NORD SA-DEE România – Sucursala Focșani, în vederea realizării lucrării 

„Alimentare cu energie electrică birouri și locuințe individuale D+P+5E”, în 

Focșani, str. Lupeni nr. 9 beneficiar Societatea PIF&LMS COMPANY SRL; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „vă rog dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect? Nu sunt, supun la vot proiectul nr. 10, cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. Pe online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Nedelcu și 

domnul Gongu sunt „pentru”, având mâinile ridicate.  

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 10 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 233 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 11 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață totală de 11,00 mp. situat în Focșani, str. Aurora nr. 4 județul Vrancea, 

T. 57, P. 3589 înscris în CF 72020 și CF 72066, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către Societatea Hygeea Pharm SRL; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „vă rog dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect? Nu sunt, supun la vot proiectul nr. 11, cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. Pe online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Gongu și 

domnul Nedelcu sunt „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 11 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 234 
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  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 12 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață totală de 14,00 mp. situat în Focșani, str. Bîrsei nr. 8 județul Vrancea, 

T. 30, P. 1850 înscris în CF 71914, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către domnii Naghi Neculai și Naghi Ana; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „vă rog dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect? Nu sunt, supun la vot proiectul nr. 12, cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. Pe online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „domnul Nedelcu și 

domnul Gongu sunt „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 12 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 235 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 13 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea art. 1 din anexa nr. 2 – Contract cadru, la HCL 

nr. 252/28.09.2010 privind aprobarea înființării și alegerii formei de gestiune a 

serviciului public de administrare și exploatare  a piețelor agroalimentare, a 

bazarurilor, târgurilor și oboarelor din Municipiul Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „vă rog dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect? Nu sunt, supun la vot proiectul nr. 13, cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. Pe online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru”. 

  Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnii 

Gongu și Nedelcu sunt pentru. Mai lipsește doamna Pristavu.  

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 
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Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 13 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 236 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 14 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea dării în administrare către Consiliul Județean 

Vrancea a imobilului în suprafață de 194 mp., aparținând domeniului public al 

Municipiului Focșani, situat pe str. Cuza-Vodă nr. 8; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu George Macovei: „Discuții 

pe marginea acestui proiect? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George,  Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnii 

Gongu și Nedelcu sunt pentru.” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 14 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 237 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 15 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru completarea HCL nr. 384/2015 privind aprobarea 

inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al  municipiului Focșani, 

cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Discuții 

pe marginea acestui proiect? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George, Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul  

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul  

Nedelcu este pentru.” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 15 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 238 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 16 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru completarea anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 567/2019 privind  mandatarea Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară de utilități publice pentru serviciul de transport public local prin 

curse regulate, „Asociația Metropolitan Trans”, să exercite și să realizeze 

competențele Consiliului Local al Municipiului Focșani referitoare la punerea la 

dispoziție a bunurilor aferente serviciului de transport public local în Municipiul 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog ! 

Dacă sunt discuții pe marginea acestui proiect? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George, Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul  

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul  

Nedelcu este pentru.” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 
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Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 16 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 239 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 17 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru însușirea Raportului de evaluare pentru stabilirea valorii de 

piață a terenurilor aparținând domeniului public și privat al Municipiului 

Focșani și încadrarea acestora în zone de interes; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog ! 

Dacă sunt discuții pe marginea acestui proiect? Dacă nu,  supun la vot proiectul nr. 17. 

Cine este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George, Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: 

„Mulțumesc! Domnul  Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul  

Nedelcu este pentru, are mânuța ridicată .” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 17 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 240 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 18 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani,  Aleea Parc nr. 9, bl. 67, ap. 11, tronson 9,  înscris în CF 54675-C1-

U20   UAT Focșani către domnul Zaharia Sorin-Ștefan; Inițiatori, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă și consilieri locali Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog ! 

Dacă sunt discuții pe marginea acestui proiect? Dacă nu,  supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 
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În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George, Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: 

„Mulțumesc! Domnul  Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

Domnul Nedelcu cu mâna ridicată .” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 18 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 241 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 19 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata integrală a apartamentului situat 

în Focșani,  str. Ulmului nr. 21, bloc 21, ap. 12  înscris în CF 51892-C1-U20   UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF  51892-C1-U14 UAT Focșani către domnii 

Corban Elena-Cristina și Corban Ionuț  (imobil identificat în foaia de avere cu 

CF 51892-C1-U12  și CF 51892-C1-U28); Inițiatori, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă și consilieri locali Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog ! 

Dacă sunt discuții pe marginea acestui proiect? Dacă nu,  supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor, Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George,  Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „ Domnul  

Gongu?” 



25 
 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul   Nedelcu este pentru.” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 19 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 242 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 20 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 129/27.04.2023 

privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat în Focșani,  

str. Pinului nr. 1, bloc 1, ap. 18,  înscris în CF 65504-C1-U36 UAT Focșani și a 

boxei înscrisă în CF  65504-C1-U11 UAT Focșani către domnii Boboc-Gurguiatu 

Victoraș-Claudiu și Boboc-Gurguiatu Liliana-Alina; Inițiatori, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă și consilieri locali Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog ! 

Dacă sunt discuții pe marginea acestui proiect? Dacă nu,  supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George, Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „ Domnul  

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul   Nedelcu este pentru. .” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 20 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 243 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 21 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea repartizării unor locuințe de necesitate pentru un 
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număr de 2 (două) familii, în imobilul din Focșani, strada Albinei nr. 18; 

Inițiatori, consilieri locali Macovei Liviu-George, Stroie Mirela. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog ! 

Discuții pe marginea acestui proiect? Nu sunt,  supun la vot proiectul nr. 21. Cine este 

pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George, Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „ Domnul  

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și Și 

domnul   Nedelcu care este pentru. ” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 21 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 244 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 22 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind revocarea art. 2 din Hotărârea Consiliului Local nr. 

169/30.05.2023 pentru aprobarea extinderii de spațiu pentru 3 (trei) familii din 

imobilele situate în str. Revoluției nr. 17 și nr. 16, bl. C2, partea nereabilitată, în 

imobilul de locuințe sociale situat în strada Revoluției nr. 16, bl. C2, partea 

reabilitată, în conformitate cu Legea locuinței nr. 114/1996, republicată, cu 

modificările și completările ulterioare și a Regulamentului pentru repartizarea și 

închirierea locuințelor sociale aparținând Municipiului Focșani, aprobat prin 

H.C.L. nr. 111/31.03.2022; Inițiatori, consilieri locali Macovei Liviu-George, 

Stroie Mirela. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog ! 

Dacă sunt discuții pe marginea acestui proiect? Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul. 

Cine este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 
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Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George,     Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „ Domnul  

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul   Nedelcu care  este pentru. ” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 22 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 245 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 23 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea repartizării unei locuințe din fondul locativ de stat 

cu chirie domnului Rusu Florin Aurel, în baza prevederilor art. 5 din 

Regulamentul pentru repartizarea în vederea închirierii locuințelor din fondul 

locativ de stat aparținând Municipiului Focșani, aprobat prin Hotărârea 

Consiliuui Local nr. 189/30.06.2022; Inițiatori, consilieri locali Macovei Liviu-

George, Stroie Mirela. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog ! 

Dacă sunt discuții? Dacă nu,  supun la vot proiectul. Cine este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George,  Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „ Domnul  

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul Nedelcu care este pentru. Mulțumesc!” 
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Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 23 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 246 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 24 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind acordarea unui mandat special Primarului municipiului 

Focșani, domnul Cristi Valentin Misăilă, pentru Adunarea Generală a Asociației 

de Dezvoltare Intercomunitară „VRANCEAQUA”; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog ! 

Dacă sunt discuții pe marginea  proiectului nr. 24? Observ că nu sunt.   Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George,     Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „ Domnul  

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul Nedelcu care  este pentru. Mulțumesc!” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, 

proiectul nr. 24 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 247 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 25 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru aprobarea modificării art. 2 și art. 3 din Hotărârea Consiliului 

Local al municipiului Focșani nr. 36/215 din 31.07.2012 privind aprobarea 

modificării tarifelor locale pentru producerea, transportul, distribuția și 

furnizarea energiei termice de către ENET S.A. Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog ! 

Dacă sunt discuții pe marginea acestui proiect? Dacă nu,  supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George, Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul  

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul  Nedelcu care are mâna ridicată și este pentru. Mulțumesc!” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 25 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 248 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 26 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 542/2017 privind aprobarea tarifelor pentru activitatea 

de salubrizare stradală în municipiul Focșani, cu modificările și completările 

ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog ! 

Dacă sunt discuții pe marginea acestui proiect? Dacă nu,  supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George, Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul  

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul Nedelcu  care este pentru. Mulțumesc!” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 26 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 249 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 27 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind avizarea documentației de atribuire pentru delegarea 

gestiunii activității de eliminare prin depozitare a deșeurilor reziduale, a 

deșeurilor stradale, a deșeurilor de pământ și pietre provenite de pe căile publice, 

a rezidurilor rezultate de la instalațiile de tratare a deșeurilor municipale, precum 

și a deșeurilor care nu pot fi valorificate, provenite din activități de reamenajare 

și reabilitare interioară și/sau exterioară a locuințelor, la depozitele de deșeuri 

nepericuloase în comuna Muchea, județul Brăila și acordarea mandatului special 

Primarului Municipiului Focșani să aprobe întreaga documentație de atribuire 

în cadrul Adunării Generale a Asociației de Devoltare Intercomunitară pentru 

Serviciul de salubrizare a localităților Focșani și Golești, județul Vrancea; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog ! 

Discuții pe marginea acestui proiect? Nu sunt.  Supun la vot proiectul nr. 27. Cine este 

pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George, Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul  

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul  Nedelcu  care  este pentru. ” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 
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Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 27 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 250 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 28 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea tarifelor pentru activitățile de colectare separată 

și transport separat al deșeurilor municipale și deșeurilor similare în Municipiul 

Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu George Macovei: „ Discuții 

pe marginea acestui proiect? Nu sunt.  Supun la vot proiectul. Cine este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George, Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul  

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul  Nedelcu  care  este pentru. ” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 28 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 251 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 29 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind modificarea și completarea Regulamentului de organizare și 

funcționare a serviciului public de administrare, întreținere și exploatare a 

parcărilor ce aparțin domeniului public și privat al Municipiului Focșani, 

aprobat prin HCL nr. 276/11.10.2021, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „ Vă rog! 

Discuții pe marginea acestui proiect? Nu sunt.  Supun la vot proiectul nr. 29. Cine este 

pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 
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În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George,  Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul  

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul  Nedelcu  care  este pentru. ” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 29 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 252 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 30 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale strecurată în H.C.L. nr. 403 din 

24 noiembrie 2022 privind aprobarea Raportului Informării și Consultării 

Publicului nr. 64186/24.06.2022 privind documentația P.U.Z. și aprobarea 

Planului Urbanistic Zonal „Modificare PUZ  în vederea supraetajării locuințelor 

colective P+2E aprobate la P+3E parțial”– municipiul Focșani, str. Rarău, T. 190, 

P. 10352, număr cadastral 60012, pe terenul în suprafață de 395 mp; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu George Macovei: „ Vă rog! 

Dacă sunt discuții ? Nu sunt.  Supun la vot proiectul nr. 30. Cine este pentru? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel,  Zîrnă Cristian,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,  Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George, Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul  

Gongu?” 
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Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul  Nedelcu  care  este pentru. ” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

proiectul nr. 30 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 253 

 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Trecem 

la proiectele suplimentare aprobate la începutul ședinței. 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi 

suplimentară: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului 

general, a indicatorilor tehnico-economici și a contribuției de la bugetul local 

pentru obiectivul de investiții: „Refacere infrastructură străzi, sistematizare 

verticală, parcări, spații verzi și accese pentru str. Nicolae Iorga, str. Oituz 

(tronson între str. Mărăști și str. Duiliu Zamfirescu), str. Miorița, str. Ștefan cel 

Mare, str. Eroilor, str. Vămii”. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „ Vă rog! 

Dacă sunt discuții pe marginea acestui proiect ? Nu sunt.  Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian nu este prezent în sală. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Mocanu Georgian, 

Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, Gheoca Corneliu-

Dumitru,   Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Costea Ionel, Bîrsan Costel, Macovei  

Liviu George, Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Pe 

online? Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul  

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul  Nedelcu care  este pentru. Cu 18.... ” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„17. A ieșit domnul consilier Zîrnă.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Deci a 

ieșit domnul Zîrnă. Da. Mulțumesc, doamna secretar!” 

Cu 17  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu,  

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 
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Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian,  Gheoca Corneliu-

Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela, Drumea Alina Ramona,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, 

proiectul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentară  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 

254 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea de zi 

suplimentară: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului general 

al municipiului Focșani pe anul 2023. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „ Vă rog! 

Dacă sunt discuții pe marginea acestui proiect ? 

Vă rog,  domnule Mocanu!” 

Domnul consilier Georgian Cristinel  Mocanu: „Mulțumesc! Am un 

amendament pe care vreau să-l fac, după cum urmează: 

- Diminuarea cu 40,00 mii lei a bugetului Primăriei, reprezentând credite de 

angajament și credite bugetare pentru obiectivul de investiții: ”DALI 

amenajare parcare zona ANL, str. Democrației”; 

- Diminuarea cu 19,38 mii lei a a bugetului Primăriei reprezentând credite de 

angajament și credite bugetare pentru obiectivul de investiții: 

”Documentație tehnico-economică în vederea montării panourilor 

fonoizolante în zona Gară, str. Longinescu”; 

- Diminuarea cu 170,00 mii lei a sumei propusă a fi alocată Poliției Locale 

Focșani la capitolul 61.02.03.04 art. bugetar ”Norma de hrană”10.02.02 ; 

- Diminuarea cu 90,00 mii lei a bugetului Primăriei la capitolul ”Dobânzi 

55.02 ” art. bugetar dobânzi interne 30.01.01 ; 

- Majorarea cu suma de 19,38 mii lei a prevederilor bugetare alocate Școlii 

Gimnaziale ”Anghel Saligny” reprezentând credite de angajament și credite 

bugetare pentru obiectivul de investiții: ”Racordare la rețeaua electrică a 

locului de consum permanent cameră centrală” ; 

- Majorarea cu 300,00 mii lei a bugetului CSM la art. bugetar ”Alte cheltuieli 

cu bunuri și servicii, la art. 20.30.30”. 

 Vă mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Da, vă 

rog domnule Bîrsan!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Mulțumesc, domnule președinte! Am 

ascultat cu atenție amendamentul colegului și eu nu sunt de acord cu una dintre 

prevederi, sub nicio formă, diminuarea normei de hrană de la Poliția Locală.  

Stimați colegi, din propria experiență vă spun și cred că știți și dumneavoastră,  

din norma de hrană a unei persoane nu se hrănește numai acea persoană, se hrănesc și 

copiii acelei familii. Rupând acești bani, rupem o bucățică de hrană de la gura copilului 

unei familii. 

Eu votez împotriva acestui amendament sau dacă vreți, sunt de acord cu celelalte 

prevederi, dar în niciun caz nu sunt de acord cu această diminuare de la norma de hrană. 

Este normă de hrană, este hrana unui om, este hrana unei familii. Nu putem face așa 

ceva. Pentru 100,00 mii lei putem găsi altă sursă. Putem găsi altă soluție. Nu sunt de 
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acord cu așa ceva. Și vă rog, nici dumneavoastră să nu votați stimați colegi de la PSD. 

Este norma de hrană, este hrana unei familii.  

Domnule primar, haideți să nu facem excese de genul acesta. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnule 

Bîrsan, dacă îmi permiteți? Nu facem niciun exces. Este o  modificare a actului 

normativ privind alocarea normei de hrană pentru polițiștii locali, în care se spune că 

suntem obligați, deci este o creștere practic, deci această sumă este doar pentru 

creșterea normei de hrană, așa cum a fost ea prevăzută într-un act normativ, dar în 

același timp actul normativ prevede că, dacă există prevedere bugetară.  

Acum, ce a propus domnul consilier Mocanu, în urma discuțiilor avute în cadrul 

comisiilor și în cadrul Comitetului Director al CSM Focșani 2007, suntem într-o 

situație extrem de dificilă cu acest club. Dacă preferăm să închidem anumite secții sau 

să scoatem din anumite competiții, care abia acum încep, echipa de fotbal, echipa de 

handbal, echipa de baschet..., echipele celelalte...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnule primar, iertați-mă! Vă întrerup. Nu 

amestecați una cu alta. Vă rog frumos !” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu.... dar 

a fost o soluție de mijloc.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Nu amestecați. Ascultați-mă. Este incorect 

din punctul meu de vedere ce faceți...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dar nu 

amestec. Este o variantă de a traversa o perioadă. Ascultați-mă!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Dar stați un pic. Nu amestecăm clubul  cu ... 

Haideți să găsim o altă soluție.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dați-mi 

voie să vorbesc! Dacă nu, închid subiectul...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Dar nu e corect să scoateți în față clubul…” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Banii 

aceștia se duc la CSM 2007. Altă variantă nu avem în acest moment.  

Ieri am făcut adresă de la domnul prim-ministru în jos. Am făcut și către domnul 

Câciu Ministru al Fondurilor Europene și la domnul Boloș Ministru al Ministerului de 

Finanțe și la domnul Ministru Adrian Beștea de la Ministerul Dezvoltării și le-am atras 

atenția că avem întârzieri la rambursarea sumelor privind derularea proiectelor pe 

fonduri europene pentru 26,7 milioane lei. Încă din decembrie avem cereri depuse și 

neonorate.  

Aceasta este o soluție tranzitorie până ne vin acești bani de la Guvern pentru a 

putea să ne acoperim zona de bunuri și servicii. ” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnule primar, eu nu sunt fan al Poliției 

Locale. Știm noi ce păcate au ei, da ? Dar nu este în regulă să le luăm din norma de 

hrană. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Și atunci 

închidem secțiile de sport, pentru că, repet, asta este o mărire a normei de hrană, ei 

oricum au normă de hrană. Ceilalți nu au normă de hrană, din tot aparatul de 

specialitate al primarului. ” 
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Domnul consilier Costel Bîrsan: „Da, domnul primar, dar dacă legea lor le 

permite, de ce să fim noi mai presus de lege ? Și apoi încă o dată vă spun. Norma de 

hrană actualizează prețurile de consum care sunt la ora actuală destul de mari. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Domnule, știți cât avea doamna de la sindicat care a spus că nu-și permite să cumpere 

lapte scump de care ne permitem noi? Are 8.700 lei bani în mână.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnule primar, nu comentez.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Fără 

normă de hrană. ” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Diminuați-le salariul și eu sunt de acord.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Veniți cu 

o propunere. Sunt întru totul de acord.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „De ce să vin eu cu o propunere ? Diminuați-

le salariul, dar norma de hrană lăsați-o. V-am spus. De această normă de hrană se 

bucură și membrii familiei lor. Vă rog frumos ! Eu nu sunt de acord și sunt împotriva 

acestui amendament.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Am să 

intervin și eu pentru că, cunosc subiectul și dacă tot vorbim norma de hrană, într-adevăr 

domnul Bîrsan pe de o parte are dreptate. Dar normă de hrană au și sportivii, normă de 

chirie au și sportivii și mai au sportivii ceva, mai au contracte.  

Vă reamintesc,  stimați colegi, mai ales cei care sunteți în sală, o parte dintre 

dumneavoastră, că în 2021 era plină sala Consiliului Local, când am avut probleme cu 

bugetul și a fost blocat. Și atunci discutam nu de bani că se întârzie o săptămână, două, 

ci îmi amintesc că s-a întârziat câteva zile.  

Bine, s-au derulat alte evenimente. Și toată lumea din sală a pus presiune.  

De fiecare dată CSM Focșani a avut probleme cu banii spre final de an, nu pentru 

că am dorit noi lucrul acesta, dar pentru că asta este situația și sportivii n-au venit aici 

să facă scandal. Au înțeles, au stat 2-3 luni de zile fără bani. Atenție ! Sunt familii care 

trăiesc doar din acei bani. Sunt familii care se hrănesc doar din acei bani. Și acum noi 

avem de ales. Dacă dorim ca, câteva sute de sportive să rămână fără salarii în luna iulie, 

n-am nicio problemă. Putem găsi… Suntem într-o situație dificilă. Eu sper să găsim 

soluții în următoarea perioadă.  

Sper ca domnul primar să fie pe aceeași lungime de undă cu mine, sau cu noi, 

zic eu. Noi nu vrem mai mulți bani ca anul trecut la CSM sau cel puțin așa am discutat. 

Noi îi vrem măcar pe cei pe care i-am avut anul trecut, de care și așa am făcut rost 

foarte târziu, din câte îmi amintesc.  

Toate aceste fiind spuse, vă rog domnule Mocanu!” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Domnule Bîrsan, din păcate, ceea ce 

vedem la televizor, activitatea unui sportiv, a unui club nu este doar pentru a efectua 

un meci. Activitatea sportivă a unui club…. Deci nu mă întrerupeți…” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Nu, eu vă întrerup. Nu amestecați una cu 

alta. …………Vă rog frumos !” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „ Eu nu am apreciat în nici un fel în ceea 

ce privește portivii... Dacă mă lăsați.” 
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Domnul consilier Costel Bîrsan: „Nu vă las, pentru că dumneavoastră vă 

adresați mie și îmi puneți în gură ceea ce eu nu am spus.  

Eu am spus,...și n-am ridicat nicio problemă cu sportivii, eu am ridicat... ” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Avem peste 500 de sportivi legitimați 

la CLubul Sportiv. Acești bani sunt alocați pentru desfășurarea a tuturor competițiilor, 

cantonamentelor, achizițiilor de echipamente...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Aveți dreptate. Ridicați problema...” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnule 

Mocanu, să știți că nu se înțelege nimic. Adresați-vă mie. Conform regulamentului nu 

avem voie. Eu atât știu. Și vorbim la subiect. ” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Domnule președinte, toți acești bani vor 

fi virați către Clubul CSM Focșani 2007 pentru buna desfășurare și organizare a 

campionatelor care vor începe acum în august. Și știți destul de bine. Trebuie 

achiziționat un echipament pentru un sportiv, trebuie să se facă o achiziție de 

cantonament să fie pregătit pentru noul sezon ș.a.m.d.  

Sunt anumite taxe către Federație. Noi ce facem? Îi lăsăm cu zero lei în 

vistierie?” 

Îi trimitem acasă domnul Bîrsan?” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Putem ști exact doar 

după ce votăm amendamentul. Haideți să ...vă rog!” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Stimați colegi, domnul Mocanu încercați să 

denaturați sensul discuției, nu m-am legat niciodată de sportivi, singura dată când        

m-am legat de sportivi  a fost când am dat pe față excesele care se petreceau la Club 

cu salarii imense, cu chirii, cu toate mișmașurile care se produceau la data respectivă 

acolo. Nu amestecăm una cu alta, nu luăm de la gura cuiva să dăm la gura altcuiva, eu 

am spus foarte clar și aici mă pronunț, nu este deloc corect din punctul meu de vedere 

să iei de la gura unor familii și să dai la gura altor familii, ceea ce eu susțin este că nu 

sunt de acord cu acest amendament sau parțial amendamentul făcut de dumneavoastră 

în ceea ce privește norma de hrană de la Poliția Locală, repet nu sunt fan al Poliției 

Locale. La ei acolo se petrec și lucruri care nu sunt cum ar trebui, e loc de mult mai 

bine însă nu mi se pare corect să iei de la norma de hrană, deci nu amestecați problema 

sportivilor cu Poliția Locală. Eu m-am pronunțat foarte clar în ce direcție doresc eu 

acest amendament, nicidecum cu sportivii...sunt perfect de acord și cu sportivii dar 

haideți să fim atenți pe viitor cum cheltuim banii, cum îi aruncăm în stânga și în dreapta 

pe fel de fel de chestii, eu nu vreau să intru în amănunte și nici în polemică dar știm 

bine că banii ar putea fi cheltuiți mai cu cap, să spun așa. Deci, încă o dată eu nu sunt 

de acord...doamna secretar nu știu dacă e posibil din punct de vedere legal, o parte din 

acest amendament, nu știu cum să spun.” 

       Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Din punct de vedere legal aveți dreptul să vă spuneți opinia, colegii dumneavoastră 

vor vota.” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Bine...mulțumesc!” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Da, mulțumesc! Mai 

sunt și alte discuții, doamna Drumea cred că vrea să intervină...dacă...” 
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       Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Da, mulțumesc frumos! Eu aș dori 

să întreb domnule primar cum ați făcut dumneavoastră aceste calcule de diminuare a 

unor sume din anumite proiecte care sunt la fel de importante și cerute de cetățeni. Să 

știți că eu am să votez pentru aceste amendamente pentru că sunt de acord cu investiția 

în sportul vrâncean și sincer cred că merită mai mult de atât, dar în aceeași măsură cred 

că ar trebui să găsiți soluții pentru toate proiectele astfel încât să nu mai fie nevoie să 

sacrificăm anumite proiecte de la cetățeni ca să funcționeze normal anumite instituții. 

De fiecare dată am văzut că diminuarea ați făcut-o din proiectele consilierilor PNL, pe 

care oricum dumneavoastră nu le-ați dus la un stadiu final niciodată și mi-aș dori să 

știu cum faceți dumneavoastră selecția asta, de tot timpul trebuie să avem de suferit în 

anumite proiecte doar noi. Mulțumesc!” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Da, mulțumesc! Dacă 

mai sunt discuții pe marginea....” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dați-mi 

voie să răspund domnule consilier pentru că în primul rând acest proiect nu a fost 

demarat pentru că încă nu avem un acord din partea SNCFR, pe de altă parte v-am mai 

spus și probabil nu am fost foarte clar și o să vă pun acum pe grup adresa prin care am 

transmis, atât primului ministru al României, cât și celorlalți miniștri și dacă 

dumneavoastră lucrați la București, cred că într-un minister important o să puteți 

verifica întârzierile care sunt înregistrate, nu numai de municipiul Focșani, de toate 

municipiile din țară cu privire la rambursarea sumelor aferente proiectelor pe fonduri 

europene, sume...atenție pe care noi deja le-am plătit din bugetul local, este vorba de 

aproximativ de 26,7 milioane de lei pe care noi îi așteptăm încă din luna decembrie a 

nului trecut, o parte din ei... o parte pe parcursul acestui an, sume pe care noi încă nu 

le primim așa cum ar fi corect din mecanismele derulării proiectelor pe fonduri 

europene. De aceea consider că aceste micșorări a unor sume alocate unor proiecte care 

încă nu au început este o soluție tranzitorie până vom primi acei bani iar când o vom 

primi reîntregim suma respectivă și demarăm și acel proiect, dar atenție în ceea ce 

privește proiectul cu panourile fonoabsorbante din zona Gară nu am primit 

deocamdată,  am făcut o corespondență cu Societatea Națională de Căi Ferate România 

și nu am primit un răspuns clar să știm și noi unde demarăm poziționarea acestor 

panouri, pentru că dacă încercăm să punem pe domeniul public practic ar trebui să 

venim până în spatele blocurilor din...și nu cred că au eficiență, ele ar trebui să vină 

imediat în zona de protecție a căii ferate, zonă de protecție care este în administrarea 

Căii Ferate Române, iar în ceea ce privește alocarea acestor sume nu este o sumă 

extrem de mare pentru cât am avea noi nevoie la Clubul Sportiv Municipal 2007 

Focșani. Dacă ne uităm foarte bine pe o proiecție a unui buget realist, în acest moment 

noi am alocat la aprobarea bugetului 11 milioane 200, din cei 11 milioane 200 cred că 

s-au cheltuit conform execuției bugetare la sfârșitul lunii iunie undeva aproximativ 

vreo 9 milioane și practic noi nu mai avem acum bani pentru plata contractelor în 

derulare încheiate de CSM Focșani, decât cel mult până în luna august. Consider că 

această sumă de 400 mii de lei este o sumă pentru a mai amâna puțin un colaps, să 

spunem așa la CSM, ceea ce nu  ni-l dorim. Va trebui să găsim soluții, după cum puteți 

observa tot ceea ce se petrece la nivel național nu duce pe o zonă foarte roz din cauza 

scăderii a încasărilor la bugetul de stat, ceea ce din punctul meu de vedere o rectificare 
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bugetară la nivel național nu va fi prea curând sau dacă va fi, va fi una mai puțin 

îmbucurătoare și de aceea cred că trebuie noi să ne chibzuim în așa fel bugetul pe care 

îl avem să putem să trecem cu brio prin toate aceste etape. Nu este o bucurie într-adevăr 

domnul consilier Bîrsan să luăm norma de hrana, dar v-am spus există acolo o virgulă, 

în limita alocării bugetare, iar dumnealor beneficiază în acest moment de normă de 

hrană, este vorba despre o creștere și această alocare era până la sfârșitul anului, ori 

dacă noi alocăm această sumă luna viitoare, poate când vom primi acești bani de la 

Guvern prin cererile de plată și cererile de rambursare putem întregi această sumă și se 

poate plăti chiar și retroactiv dacă e vreo problemă legată de această normă de hrană, 

dar nu mor de foame polițiștii locali, hai să nu-i plângem, care stau pe la umbre și care 

nu fac mai nimic, i-am găsit de multe ori stând prin mașini și dormind, da? să nu facem 

discuții de genul acesta, vă rog frumos. Vă mulțumesc!” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Da, mulțumesc! 

Haideți să înaintăm,supun la vot amendamentul domnului Mocanu. Cine este 

„pentru”? Se „abține” cineva? Este cineva „împotrivă”? 

       În sală sunt 10 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri 

Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu 

Daniel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, 1 vot „abținere” din partea doamnei consilier 

Stroie Mirela, 1 vot „împotrivă” din partea domnului consilier Bîrsan Costel și 2 

neparticipări la vot din partea domnilor consilieri Costea Ionel și Zîrnă Cristian nefiind 

prezenți în sală. 

       În on-line doamna Balaban? ” 

       Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Drumea? 

Domnul Gongu?” 

       Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru. ” 

       Domnul consilier Gongu Emanuel: „Pentru.”  

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Mulțumesc!Și domnul 

Nedelcu, că nu mai are mânuța...deci 13 „pentru”. Domnule Nedelcu nu v-am auzit.” 

       Cu 13 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor Dimitriu-Bunghez Ana-

Maria, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei 

Liviu George, Răduță Nicolae, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 1 

vot „abținere” din partea doamnei consilier Stroie Mirela, 1 vot „împotrivă” din partea 

domnului consilier Bîrsan Costel și 3 neparticipări la vot din partea domnilor consilieri 

Costea Ionel,  Zîrnă Cristian și Nedelcu Mihai nefiind prezenți în sală și on-line, 

amendamentul a fost aprobat. 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Supun la vot proiectul 

în integralitatea sa. Cine este „pentru”? E cineva „împotrivă”? Se „abține” cineva? 

       În sală sunt 11 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri 

Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu 

Daniel, Bîrsan Costel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, 1 vot „abținere” din partea 
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doamnei consilier Stroie Mirela și 2 neparticipări la vot din partea domnilor consilieri 

Costea Ionel și Zîrnă Cristian nefiind prezenți în sală. 

        În on-line doamna Balaban? ” 

       Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru. ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Domnul Nedelcu? 

Domnul Gongu?” 

        Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Pentru.”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Da, mulțumesc 

domnul Nedelcu! Domnul Gongu? Doamna Drumea?” 

        Domnul consilier Gongu Emanuel: „Scuze, nu prea am semnal domnule 

președinte, iertați-mă...dacă puteți repeta.”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Vot la proiectul de 

rectificare.” 

        Domnul consilier Gongu Emanuel: „Pentru.”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Mulțumesc! Doamna 

Drumea nu v-am auzit sau v-am auzit cred că....nu?” 

        Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru. ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Mulțumesc!” 

        Cu 15 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor Bîrsan Costel, Dimitriu-

Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-

Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 1 vot „abținere” din partea doamnei consilier Stroie 

Mirela și 2 neparticipări la vot din partea domnilor consilieri Costea Ionel și Zîrnă 

Cristian nefiind prezenți în sală, proiectul numărul 2 în completarea ordinii de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 255 

        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Vă rog să fiți...ne-am 

împuținat, nu știu de ce, o parte sunt în concediu, nu?” 

        Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Domnul Zîrnă și domnul Costea.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „A...da, cred că sunt 

în concediu sau...i-a chemat doamna Tătaru, da. Trecem la proiectul numărul 3 de pe 

suplimentarea ordinii de zi.” 

 

         Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare către Ministerul 

Mediului, Apelor și Pădurilor a imobilului în suprafață de 15 mp., aparținând 

domeniului public al Municipiului Focșani, în vederea amplasării unei stații de 

monitorizare a calității aerului; 

        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Vă rog dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect, dacă nu, supun la vot proiectul numărul 3. Cine 

este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line doamna Balaban? ” 

        Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru. ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Drumea?” 

        Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru. ” 
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       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Domnul Gongu și 

domnul Nedelcu?” 

       Domnul consilier Gongu Emanuel: „Pentru.”  

       Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Pentru.”  

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Mulțumesc!” 

       Cu 16 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor Bîrsan Costel, Dimitriu-

Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-

Dumitru, Macovei Liviu George, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 2 neparticipări la vot din partea domnilor 

consilieri Costea Ionel și  Zîrnă Cristian, nefiind prezenți în sală, proiectul numărul 3 

în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 256 

 

          Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 în completarea ordinii de zi: 

proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 9,35 mii lei din bugetul 

local al Municipiului Focșani pe anul 2023 Colegiului Național Pedagogic „Spiru 

Haret” Focșani în vederea derulării proiectului „nonDrog” în perioada 21-23 

august 2023; 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Avem o neparticipare 

la vot, vă rog să consemnați pe doamna Ailincuței. Supun la vot proiectul numărul 4. 

Cine este „pentru”? Dacă aveți discuții vă rog! Scuzați-mă! ” 

       Domnul consilier Dumitru Victor: „E un acord de parteneriat din ce am citit eu 

acolo între Inspectoratul Școlar și Liceul Pedagogic, care nu este însușit de către 

Inspectoratul Școlar. Nu are știință de el...nu ar trebui să...” 

       Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Este un draft și probabil o să îl semneze odată cu domnul primar, după ce 

dumneavoastră aprobați.” 

      Domnul consilier Dumitru Victor: „Da, dar se votează proiectul...nu trebuia 

acordul de parteneriat anterior propunerii de proiect și hotărârii proiectului? doar nu 

ulterior.” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Și dacă nu 

se aprobă, semnez înainte un acord de parteneriat? Asta nu înțeleg, dar nu îl semnează 

Primăria, atenție, noi alocăm bani Liceului Pedagogic Spiru Haret.... 

      Domnul consilier Dumitru Victor: „...și ei își desfășoară o activitate...Liceul 

Pedgogic este...” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Liceul 

Pedagogic Spiru Haret intră în parteneriat cu Inspectoratul Școlar General, noi doar 

alocăm suma de bani pentru liceu.” 

      Domnul consilier Dumitru Victor: „Este o activitate pe care o desfășoară în 

parteneriat împreună cu Inspectoratul Școlar și dacă Inspectoratul Școlar nu este de 

acord cu acest parteneriat, noi de ce votăm?” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu se 

cheltuie banii și atunci banii îi luăm înapoi.” 

      Domnul consilier Dumitru Victor: „De obicei aceste parteneriate, de regulă nu 

trebuiau anticipate?” 
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      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu știu că 

există deja un proiect în derulare, Inspectoratul și-a dat acordul, este un proiect nu 

numai cu Inspectoratul Școlar și cu Liceul Pedagogic, aici intervine și Inspectoratul 

Județean de Poliție și intervine și Centrul de prevenție și combatere a consumului de...” 

      Domnul consilier Dumitru Victor: „Intervin...adică sunt în parteneriat? ” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Sunt în 

parteneriat, da, da.” 

      Domnul consilier Dumitru Victor: „Bun și celelalte instituții sunt de acord cu 

acest parteneriat? Ca să fie un parteneriat e nevoie de doi, fiecare trebuie să își dea 

acordul. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Ailincuței 

dacă...vă rog să ne lămuriți dacă...aveți lămuriri?” 

       Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „Domnule consilier, parteneriatul este 

între Colegiul Național Pedagogic Antidrog, Penitenciarul Focșani, ISJ Vrancea, iar 

din partea ISJ Vrancea, dincolo de semnătura pe care, cu siguranță doamna inspector 

școlar general o va pune pe proiect, reprezentantul Inspectoratului Școlar este doamna 

inspector Hulea pe proiecte educative, pe activități extrașcolare și proiecte educative, 

da? Domnișoara care este și coordonator al proiectului și pe care o rog să se ridice a 

fost la Inspectoratul Școlar, a depus acest proiect și aș vrea să ne spună dacă a reușit să 

și ridice între timp.” 

      Domnișoara Nicoară Maria-Laura: „...Mulțumesc! Trebuie să revin să îl duc la 

Inspectorat, doar că acesta a fost, doar că nu a apucat să fie semnat deoarece....” 

      Domnul consilier Dumitru Victor: „Nefiind semnat, deci nu-i o problemă de 

fond, e o problemă de formă și procedura trebuie îndeplinită. ” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul, 

domnul Dumitru...da, dar chiar dacă nu intervine în parteneriatul acesta, poate se 

răzgândește doamna inspector general, sunt deja doi...că ați spus că dacă e vorba de un 

parteneriat e necesar minim doi și eu văd aici semnătură de la minim trei, deci văd de 

la Penitenciar Focșani - domnul comisar șef Bogdan Teodorescu a semnat, văd de la 

Colegiul Pedagogic Spiru Haret - doamna profesor Natașa Simion a semnat, văd la 

Centrul de prevenire, evaluare și consiliere antidrog Vrancea – domnul comisar șef 

Răzvan Candrea a semnat. Urmează să semnez și eu dacă se aprobă Hotărârea de 

Consiliu Local și dacă Inspectoratul Școlar consideră că nu vrea să intervină în acest 

proiect...e treaba lor, oricum parteneriatul există.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Vă rog domnule 

Bîrsan, haideți...vă rog domnule Bîrsan, vă rog dacă doriți...haideți!” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc domnule președinte, vreau să pun 

și eu întrebare și după aceea să continui, deci domnule primar dacă Inspectoratul Școlar 

nu vrea să participe la acest proiect, parteneriat...stați un pic doamna Ailincuței, punem 

răul înainte, acest proiect poate demara în continuare? poate funcționa în continuare? 

sau nu? ” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Normal, 

asta am spus mai devreme, dacă există partenerii care doresc...” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Deci se poate un parteneriat cel puțin între 

două entități. Păi stimați colegi de ce atâta tevatură pentru Inspectoratul Școlar? Noi 
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ne aducem foarte bine aminte ce înseamnă Inspectoratul Școlar și Liceul Pedagogic, 

mă faceți să pun pe tapet acum alte probleme care există și care au fost....” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu cred că 

este cazul.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Nu puteți domnul 

Bîrsan că nu sunteți la subiect.” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnule președinte, vă rog frumos! Problema 

la Liceul Pedagogic este o problemă dacă vreți de interes general, este rivalitatea știută 

de tot orașul dintre doamna Marchitan și Liceul Pedagogic. Doamna Marchitan în 

calitate de inspector școlar face tot posibilul pentru a sabota Liceul Pedagogic.” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Haideți să 

nu deviem de la subiect că nu avem deocamdată argumente de acestea, poate fiecare 

dintre noi își poate da cu părerea...” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Domnul 

Bîrsan...domnule Bîrsan, domnule Dumitru haideți să revenim la subiect.” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „...între două entități...Inspectoratul Școlar, 

dacă doamna Marchitan nu dorește poate să se retragă.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Ok, haideți să supunem 

la vot, e păcat de proiect și nu cred că merită...” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Sunt toate 

condițiile ca acest proiect să se desfășoare și fără Inspectorat dacă asta era...” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Domnule primar, 

domnule Bîrsan, stimați colegi haideți să supunem la vot că e păcat de proiect. Supun 

la vot proiectul numărul 4 de pe ordinea suplimentară. Cine este „pentru”? În sală sunt 

13 voturi „pentru” și o neparticipare la vot din partea doamnei consilier Ailincuței 

Lauriana. În on-line doamna Balaban? ” 

       Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Drumea?” 

       Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Domnul Gongu?” 

       Domnul consilier Gongu Emanuel: „Pentru.”  

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Domnul Gongu este 

„pentru”. 

       Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor Bîrsan Costel, Costea 

Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu George, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, Zîrnă 

Cristian, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și o neparticipare la vot din partea 

doamnei consilier Ailincuței Lauriana proiectul numărul 4 în completarea ordinii de zi 

a fost aprobat devenind hotărârea nr. 257 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Vă rog, dacă mai sunt 

alte discuții pe marginea proiectului, dacă nu, am să mă duc la secțiunea numărul 2 de 

pe ordinea de zi. ” 
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Se prezintă punctul 1 de la secțiunea a II-a înscrisă pe ordinea de zi: Adresa 

Direcției de Asistență Socială Focșani nr. 6669/30.06.2023 înregistrată la Primăria 

municipiului Focșani sub nr. 66856/03.07.2023 privind efectuarea orelor de 

muncă în folosul comunității de persoanele apte de muncă beneficiare de ajutor 

social pe luna iunie 2023; 

        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Sunt convins că au 

fost buluc.” 

 

        Se prezintă punctul 2 de la secțiunea a II-a înscrisă pe ordinea de zi: Raportul 

privind verificarea activității asistenților personali ai persoanelor cu handicap în 

semestrul I-2023, asistenți care lucrează în baza contractului de muncă încheiat 

cu Direcția de Asistență Socială Focșani; 

 

         Se prezintă secțiunea a III-a înscrisă pe ordinea de zi: Diverse 

        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Diverse, vă rog dacă 

sunt discuții, vă rog domnule Bîrsan.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc domnule președinte, dacă m-ați 

pornit...domnule primar vechea durere, în ceea ce privește gazele de la Mândrești văd 

că nu se mișcă nimic, chiar dacă noi am avut o discuție în privat și m-ați asigurat că 

lucrurile merg în direcția bună și în ritmul normal, eu constat că ritmul normal nu cred 

că e acesta. Având în vedere complexitatea destul de...să spun medie, dacă nu chiar 

redusă. Domnul primar discutați cu unul care știe, deci domnul primar dacă vă pricepeți 

mai mult ca mine. ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, nu 

dumneavoastră faceți o confuzie între a face proiect, a face o evaluare și a face o 

procedură pe achiziție, nu cred că ați făcut dumneavoastră vreo procedură de achiziție 

publică.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Ei...asta nu, dar repet, având în vedere 

complexitatea medie spre redusă a instalației respective....” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dar nu 

vorbim de complexitatea...noi vorbim...” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Nu vorbim de complexitate, dar câți 

ofertanți sunt domnule primar?” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Cinci, 

cinci.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Cinci? Păi câte luni de zile? Păi la 

achiziții...” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Știți câți 

am avut pentru strada Timiș-Nicolae Bălcescu? Un an și jumătate a durat procedura de 

achiziție.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnul primar....mă rog, poate să fie și 

cinci ani dar nu înseamnă că e normală.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, dar 

fiind foarte multe asocieri, deci nu este un singur ofertant, nu sunt cinci ofertanți 
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individuali, sunt cinci asocieri de firme care au venit și au depus documentații, peste 

4500 de file are fiecare documentație, comisia citește 4500 de file pe fiecare 

documentație, ori 5, faceți calculul cât înseamnă și sunt niște termene pe care ar trebui 

să le respectăm, sunt niște cereri de clarificări pe care trebuie să le facem pentru a putea 

să facem o selecție corectă, să nu fim contestați.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „4000 de pagini 

domnule Bîrsan, 4000 de pagini...în 20 de zile se citesc, dar știți de ce?” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „20 de zile 

ori 5. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Ordinea de zi a cuprins 

1187 de pagini.” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Ați văzut? Domnule primar...” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Le-ați citit?” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Bineînțeles că da. Domnule primar, având în 

vedere...haideți să facem o comparație, un judecător care are...uitați...teancuri la o 

hotărâre o citește.” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Haideți, vă 

rog frumos nu mă duceți într-o zonă în care să mă pot pronunța urât. ” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Păi nu, mă duc în orice zonă, domnule primar. 

Eu cred că ...acum scuzele...găsim scuze tot timpul, haideți să mărim un pic ritmul, să 

dăm turație, cred că se lucrează la relanti la acel compartiment.” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Suntem în 

perioada concediilor, nu pot să dau turație. ” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da, dar câte luni ne trebuie domnule primar? 

Haideți să grăbim un pic lucrurile, părerea mea e că se lucrează la relanti.” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Se lucrează 

nu numai la această....și sunt aceeași oameni care sunt în niște comisii și sunt foarte 

multe proceduri de licitație în derulare și toate au aceeași importanță, da? Avem și 

celelalte...pentru asta nu avem suficientă finanțare dar am proiecte pentru care am 

finanțare și nu pot să dau drumul la lucrări, e vorba de acele proiecte pentru străzi pe 

Anghel Saligny prin Programul Național de Investiții. Am avut chiar acum la mapă și 

ați votat și vă mulțumesc pentru acest lucru, am avut modificarea indicatorilor tehnico-

economici la un anumit lot de străzi și urmează și celelalte loturi de străzi să se semneze 

și în acele proceduri suntem în perioada de licitații cu aceeași oameni să știți, că nu 

avem foarte mulți oameni la achiziții, și nu avem mulți oameni nici la investiții care să 

monitorizeze și derularea tuturor investițiilor care sunt în acest moment în municipiul 

Focșani și nu sunt puține, sunt cel puțin 25 de proiecte pe care trebuie să le terminăm 

până pe 31 decembrie anul acesta, plus încă vreo 10 proceduri de achiziții în derulare, 

credeți că este simplu să o fac cu oamenii care sunt?” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnul primar nimic nu e simplu în viață, 

reformulez și adresez rugămintea compartimentului respectiv, la achiziții da? să se 

grăbească un piculeț. E bine așa?” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, se vor 

grăbi, se grăbesc că este și interesul meu, vă dați seama.” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Să se grăbească dar nu încet.” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, vă 

garantez eu că în luna martie vom începe lucrările la gaze, până atunci avem proiectare, 

avem cale lungă.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da, domnul primar dar noi am hotărât că în 

toamna asta începem lucrările. ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu avem 

cum să începem luna asta pentru că...” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Sigur că nu avem dacă se merge în ritmul 

ăsta... ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Cât avem 

termen de proiectare domnule Bîrsan? Șase luni de zile scrie în documentație.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnul primar lăsați asta cu termenul, da? 

păi ce termenele trebuie să le ducem totdeauna la cele extreme? Dacă e mai devreme 

se supără cineva? ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dacă 

vom avea sanșa să avem un proiectant care nu mai are nimic de lucru și eu vă spun că 

se lucrează foarte greu cu proiectanții din ziua de astăzi pentru că au foarte multe 

proiecte în derulare în multe activități...” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnule primar, studiul de fezabilitate este 

făcut atât de bine când proiectantul are mură în gură ce-i trebuie acolo.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Haideți 

că eu pun pariu cu dumneavoastră și vă demonstrez pe ce vreți dumneavoastră.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnule primar, am mai câștigat un pariu 

cu dumneavoastră.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu l-ați 

câștigat, l-am pierdut eu că am cedat eu.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Ba l-am câștigat. L-ați pierdut 

dumneavoastră, se puteți spune și așa.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Am cedat 

eu, am cedat eu.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Să știți că mai țin un pariu cu dumneavoastră 

și pun pariu că eu câștig.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dar eu 

am fost....apropo de plată am vrut să fac dar nu ați primit ok-ul.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Bine, bine domnule primar, eu adresez 

rugămintea mea la compartimentul respectiv să se grăbească un piculeț. Mulțumesc 

frumos!” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Mulțumesc și eu!” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Alte discuții, vă rog 

la sectiunea 3, la Diverse?” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Diverse 

și neprevăzut. ” 
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        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Diverse și 

neprevăzute. Dacă nu mai sunt, declar ședința închisă. Vă mulțumesc mult!” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Mulțumim!” 
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